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Адрес SAVE S.r.l. 
Via Abetone Brennero Nord 13 
C.P. 14 
46035 Ostiglia (MN)

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
A product without comparison 
SAVE has reached a great standard of experience in the field of hollow glass and produces series of moulds for all the automatic productive phases,
using high quality material that is guaranteed by the certificate of origin and analysis. We use the most advanced processing technologies and
avantgarde machinery: CNC centres for milling (3,4,5 axes), CNC lathes, electroerosion CNC centres and CAD/CAM 2D and 3D programming stations
equipped with the most updated and powerful software.

The above in order to always meet our Clients´ demands adequately in terms of high quality workmanship and delivery schedules. SAVE welds
surfacing, metallizes powder, and performs TIG, PTA and related thermal treatment. Besides SAVE offers its Clients a customer assistance service
during the production in the glass factory and can also offer the ordinary and extraordinary repairs of series of moulds already used in the machine.

We believe that, in an increasingly competitive market, service and skills are the essential factors that can make the difference - this is why we offer
our Technical Department´s potential to support the client both when we make the product according to his specifications and when we are called to
entirely design both the item and the mould.

Company Profile of SAVE S.r.l.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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